
 

REFERAT FRA ÅRSMØDE/GENERALFORSAMLING 

Søndag 23. februar 2025 kl. 16-17.30 i Cafeen 

Der var 14 deltagere til mødet (inkl. 7 bestyrelsesmedlemmer) 

1. Valg af dirigent: John Nielsen enstemmigt valgt.  

2. Valg af referent: Randi Pelck enstemmigt valgt. 

3. Valg af stemmetæller: skønnes ikke nødvendigt. 

 4. Formanden Kirsten Smidt Hansen aflagde bestyrelsens beretning: se 

bilag. 

 5. Kassereren Lillian Andersen fremlagde revideret regnskab til 

godkendelse: regnskabet blev uddelt (se bilag) og kassereren gennemgik 

regnskabet. 

Årets resultat: 1.481 kr og egenkapitalen ved året udgang 3.634,57 kr. 

I 2024 modtog foreningen kun 12.000 kr i tilskud fra Roskilde Kommune 

og indtægterne blev i efteråret 2024 suppleret med 10.000 kr i frivillige 

tilskud og 2.000 kr i sponsorat fra lokalt firma. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 6. Behandling af indkomne forslag: ingen.                                                                  

   

7. Fastlæggelse af kontingent: det koster ikke noget at være medlem af 

Kristiansmindes Venner, men i 2024 opfordredes beboere/pårørende til 

evt. at yde et frivilligt tilskud til foreningens aktiviteter, da foreningen i 

2024 havde modtaget væsentligt lavere kommunalt tilskud end tidligere 

år. 

Kristiansmindes Venner har i 2025 modtaget 27.000 kr i tilskud fra 

Roskilde Kommune. 



Der er enighed om at Kristiansmindes Venner, hvis der kommer 

økonomiske problemer til efteråret, igen kan opfordre til frivillige bidrag til 

foreningen. 

Frivillige økonomiske bidrag er altid velkomne og kan indbetales på 

Kristiansmindes Venners konto i Nordea reg. 2280 konto 5368328202   

8. Foreningens arbejdsplan og budget for det kommende år: datoplan for 

Kristiansmindes Venners arrangementer i 2025 kan ses i 

Kristiansmindetidne februar 2025 og flere pårørende har givet udtryk for 

stor tilfredshed med dette. Formanden vil kontakte Kristiansmindes 

ledelse og høre om datoplanen kan lægges på plejecentrets hjemmeside. 

Der er ikke lagt budget, men formanden vurderer løbende inden for hvilke 

økonomiske rammer der kan engageres kunstnere, så der kan afholdes 

arrangementer på alle de planlagte datoer og således at størstedelen af 

de tilgængelige midler anvendes til glæde for beboere og pårørende. 

9. Valg af medlemmer til bestyrelsen og 2 suppleanter. 

 Kirsten er på valg, blev genvalgt,  

Irene, Hanne og Lykke er på valg. Alle for 2 år. Irene Lundh, Hanne 

Poulsen og Lykke Johansen genvælges enstemmigt.  

Kirsten Christensen ønsker ikke genvalg, og Jytte Daniel genvælges 

som suppleant for 1 år og John Madsen (beboer i hus 4) vælges 

som ny suppleant, 2 år 

10. Valg af 2 kritiske revisorer: Anna Jørgensen og John Nielsen 

genvælges. 

11. Andet: 

 En ønskede oplysning om Kristiansmindes udvikling fra almindeligt 

plejecenter til demenscenter og formanden Kirsten Smidt Hansen 

redegjorde for dette. 

 Formanden takkede med ord og en buket blomster Kirsten 

Christensen for hendes deltagelse i bestyrelsesarbejdet. 

 Formanden takkede med ord og en flaske vin dirigenten John 

Nielsen for ledelsen af mødet. 

 

Referent Randi Pelck 

24.02. 2025 


